
‘Een van de grote wijzi
gingen sindsdien vind  
ik de hectiek van de dag. 
Waar het tot zeg maar 
2009, het begin van de 
crisis, in het onroerend 
goed en op kantoor erg 
druk was, is het dat nu  
veel minder. Wel heeft  
de notaris op het gebied 
van advies veel meer te 
betekenen ten opzichte 
van toen.’

Amfibie

‘Ik ben vanaf 1999 notaris 
en dus met het onder
nemerschap opgegroeid. 
Toch is de functie voor  
mij ook wel een “amfibie”: 
je hebt de verplichte rechts  
handelingen waarbij je  
als notaris betrokken  
moet worden. En een echte 
ondernemer, zoals die hier 
bij ons in de binnenstad 
zitten, dat ben je niet,  
want je bent gebonden  
aan allerlei regelgeving.  
De vrijheid die je normaal 
gesproken als ondernemer 
hebt, die kennen wij niet.’ 

Voorlichting

‘Ook van overheidswege 
waait er een andere wind. 
Zie de periodieke schenking 
van een lijfrente en de 
voogdij. Een notariële akte 
is niet meer verplicht. Maar 
je kunt je wel afvragen in 
hoeverre er zo nog gericht 
advies bij de cliënt terecht
komt. Dat is ook mijn 
zorgpunt bij het nieuwe 
wetsvoorstel huwelijks
vermogensrecht. Het is 
heel aardig en het lijkt  
heel leuk om een beperkte 
gemeenschap van goederen 
te introduceren, maar 
daarbij gaat de overheid 
voorbij aan het geven van 
echte voorlichting aan  
het publiek. Ik denk niet 

Notariaat Magazine blikt terug op de afgelopen 
jaren. Wat is er gebeurd met de ambtgenoten die 
ooit vol enthousiasme vertelden over hun werk, 
hun ambitie, hun passie of hobby? 
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dat de ambtenaar het 
verschil gaat uitleggen 
tussen gemeenschap  
van goederen, andere 
huwelijkse voorwaarden en 
beperkte gemeenschappen.’

SpeciAliSAtie

‘Toch ben ik wel positief 
over de toekomst, al zal het 
wel een hele andere zijn. 
De notaris zal meer als 
adviseur betrokken zijn  
bij allerlei zaken. Daar 
moeten we onze meer
waarde duidelijk maken. 
Bij Hekkelman werken we 
al lang met specialisatie  
en dat werkt goed. Ik denk 
dat het voor de kleinere 
kantoren heel lastig is om 
alle kennis in je eentje, of 
met een paar man, in huis 
te hebben. Maar dat is  
ook een maatschappelijke 
trend, kijk maar naar 
 huisartsen en tandartsen. 
Die gaan ook steeds meer 
samenwerken.’

toekomSt

‘Werkinhoudelijk is voor 
mij de ontwikkeling van 
het levenstestament wel 
een verandering. Door het 
inschrijven en eventueel 
herroepen in het Centraal 
Levenstestamentenregister 
kun je daar als notaris met 
een gerust hart in adviseren. 
Het register heeft echt  
een meerwaarde. Verder 
zie ik veel toekomst in  
de echtscheidingspraktijk  
en de afwikkeling van 
nalatenschappen en 
mediation op dat gebied. 
Ook wordt mij tegen
woordig vaker gevraagd 
om een second opinion  
bij het afwikkelen van 
nalatenschappen.’
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